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П Р О Т О К О Л   № 36 
                                                                                                         

 

 

На 28.03.2022 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя тридесет и 

шестото извънредно онлайн заседание на Общински съвет - Рудозем.  

Заседанието бе открито от зам. председателя на Общински съвет – Диан Малеков.  

Г-н Малеков: „Здравейте на всички колеги! Нека да направим проверка на 

кворума на всички колеги, които са онлайн. Ще помоля със звук и картина да се 

включат като си чуят името!  

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ДА /ОНЛАЙН/ 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ОТСЪСТВА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ПРИСЪСТВА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ДА /ОНЛАЙН/ 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ДА /ОНЛАЙН/ 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ПРИСЪСТВА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ПРИСЪСТВА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ДА /ОНЛАЙН/ 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ПРИСЪСТВА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ПРИСЪСТВА 

mailto:obsrud@abv.bg


Г-н Малеков: „При седем  присъствени в зала и девет онлайн общо 16 общински 

съветници – кворум имаме. На основание чл. 25, ал. 1 от ЗМСМА и чл. 94а, ал. 1, чл. 

71а, ал.1-6 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - Рудозем,  

откривам тридесет и шесто извънредно онлайн заседание. В днешният дневен ред 

имаме 2 точки. Предварително бяха изпратени. 

- Кандидатстване по проект за многофункционална спортна площадка в село 

Бърчево; 

- Възлагане на услуга от икономически интереси… 

Колеги, гласуваме дневният ред – предложения по дневния ред някой има ли? 

Г-н Радо Топалски: „Нека да гласуваме предложението на гостите!“ 

Г-н Малеков: „След дневния ред, г-н Топалски! Г-н Инджов, заповядайте!“ 

Д-р Инджов: „Уважаеми г-н Председателстващ, извинявам се, то е малко 

организационно. Ако може?! Само понеже виждам, че колежката г-жа Кехайова, сега 

ми е писала, че не е получила линк. Дали е възможно там някой по поддръжката да й 

изпрати линк, за да се включи?“ 

Г-н Пехливанов отговори: „Добре!, сега ми е писала, че не е получила линк. Дали 

е възможно там някой по поддръжката да й изпрати линк, за да се включи?“ 

Г-н Пехливанов отговори: „Добре! Ще й пратим веднага.“ 

Г-н Малеков: „Сега ще й изпратят линк. Тя може да се включи и след това. 

Благодаря, г-н Инджов!  

По дневния ред някой от колегите. В зала няма. Онлайн ако някой има нещо? Не 

виждам, значи подлагаме на гласуване така раздадения ви предварително дневен ред.    

 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ПРИСЪСТВА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ПРИСЪСТВА 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ОТСЪСТВА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 



 
 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 7 и 9 /онлайн/ 

   Гласували: 16 

   За: 16  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Заседанието се проведе при следния:  

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1. Кандидатстване с проект „Многофункционална спортна площадка, с. Бърчево, 

общ. Рудозем”/ вх. №31/09.03.2022 г./ 

 

2.Възлагане на Услуга от общ икономически интерес по проект „Патронажна 

грижа + в община Рудозем”, по процедура чрез директно предоставяне на 

безвъзмездна 

финансова помощ BG05M9OP001-6.002 - ПАТРОНАЖНА ГРИЖА + и BG05M9OP001-

6.004 - ПАТРОНАЖНА ГРИЖА + - Компонент 2”/ вх. №34/15.03.2022 г./ 

 

Г-н Малеков продължи: С 16 „за“ дневният ред се приема. Да гласуваме на 

днешното заседание да присъстват гости и служители на общинска администрация: 

 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 



Г-жа Хава Кехайова се включи по време на гласуването. 

Г-н Малеков: „Със седемнадесет „за“ участието на гости в днешното заседание се 

приема. 

 

По първа точка от дневния ред 

 

Г-н Малеков: „Преминаваме и към  първа точка от дневния ред. – кандидатстване 

с проект многофункционална спортна площадка село Бърчево, общ. Рудозем. Давам 

думата на г-н Пехливанов за разяснения по точката.“ 

Г-н Пехливанов:“Благодаря, г-н Председателсващ! Уважаеми дами и господа, 

присъстващи и в електронната платформа. По този проект ще дам малко повече 

разяснения, защото до колкото втория по дневния ред е нещо известно и действащо, 

тука е нещо ново. 

Получихме писмо от Министерство на младежта и спорта преди 20 дни, в което 

писмо беше указано е стартирала процедура за подбор на проекти до обща стойност 

300 000 лв. за изграждане на такива функционални, мултифункционални площадки, 

терени или малки салони. Но не салони в училища, а такива, които са за масов спорт. 

Има указания какъв е обхвата на проектите, които трябва да бъдат, а с които да бъде 

кандидатствано и единственото място, за където ние имаме готов проект още от 2014 

година е Бърчево. Всъщност това беше целия комплекс от проекти по населените 

места, където имахме готови проекти са реализирани с изключение на Бърчево.  

Намира се между реката и пътя за Елховец. Зад гаражите има една доста голяма 

общинска земя – терен. Проекта е основно футболно игрище, приоритетно е за това, но 

става и за други видове спорт. Предвижда се изкуствена настилка – изкуствена трева с 

гумени дрожди.Ограда и благоустроителни мероприятия в тази връзка плюс 

оборудване. Днес разглежда експертния съвет проекта и все още не са приключили 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



работа и най-вероятно ще ни бъде издадено разрешение за строеж днес. Крайният срок 

за кандидатстване е 31-ви. Но трябва да се ходи в София да се внесе в Министерството 

на ръка. Поради тая причина помолих доктор Янков да направим едно извънредно 

събиране, за да можем да има време Даниела Хаджиева да изготви самото решение 

иска се и копие на решението за кандидатстване. То да бъде подписано и да 

комплектоваме  пълният комплект документи. До колкото разбирам няма кой знае 

какъв голям финансов ресурс. Ще бъдат няколко такива площадки ще бъдат 

финансирани в страната. Но в крайна сметка пък ние сме длъжни да опитаме. 

Единствения ангажимент, който се изисква от Общината естествено съответния брой 

години мисля, че са пет след приключване на инвестицията да не се променя 

предназначението и да бъде общо достъпно за масов спорт т.е. да е безплатно. Това са 

изискванията към нас като ангажименти. Бенефециента е общината. Най-вероятно тези, 

които бъдат одобрени ще трябва да поведат първо тръжните процедури след това да им 

бъдат сключени договори за финансиране с точния размер или нещо подобно.  

Надявам се, че ще направим необходимото усилие от страна на Общински съвет да 

бъде одобрено и ние да кандидатстваме и така насетне вече дано и да се класираме!“ 

Г-н Малеков: „Благодаря г-н Кмете! Колеги, давам думата за въпроси и 

становища по точката. Г-жо Хутева, заповядайте!“ 

Д-р Хутева: „Един въпрос само. Дали е предвидено осветление там защото 

мястото е такова, че ако няма осветление ще може да се използва само през деня?“ 

Г-н Малеков: „Благодаря, г-жо Хутева! Някой друг, колеги, въпроси? Не виждам. 

Г-н Пехливанов, заповядайте да отговорите на въпроса.“ 

Г-н Пехливанов: „Принципно самият проект, такъв какъвто е изработен 2014 

година, сега сме го осъвременили всъщност, не предвижда осветление. Но размера на 

игрищата е такъв, че с много минимални средства в рамките на около 2000 лева ако 

бъде одобрени можем да го осветим, защото много на близо има стълб на ИВН, от 

където минава и кабел за улично осветление и на принципа на останалите игрища е 

въпрос на 50 м. кабел и 4 или 6 прожектора. Така, че не е нещо, което да не можем да 

си позволим да го направим. Нека да ни одобрят другото това е най-малкия проблем!“ 

Г-н Малеков: „Благодаря, г-н Кмете! Колеги, мисля, че изчерпахме достатъчно 

добре точката. Пожелаваме „Успех“ дано осъществи да ни одобрят проекта! Това ще 

бъде от полза за децата на село Бърчево. Предлагам да преминем в режим на гласуване. 

По така направеното предложение проект за решение: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 



  Г-н Малеков: „Със седемнадесет „За“ без „против“ и „въздържал се“  точката се 

приема.“ 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 325 
 

Относно: Кандидатстване с проект „Многофункционална спортна площадка, с. 

Бърчево, общ. Рудозем 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

31/09.03.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Дава съгласието на Община Рудозем да кандидатства с проектно предложение 

„Многофункционална спортна площадка, с. Бърчево, общ. Рудозем” за финансово 

подпомагане със средства от бюджета на Министерството на младежта и спорта за 

изграждане и обновяване на спортни обекти - държавна и общинска собственост. 

2.Упълномощава Кмета на Община Рудозем да изготви и внесе необходимите 

документи за кандидатстване. 

 

 

По втора точка от дневния ред 

 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



Г-н Малеков: „Преминаваме към точка втора от дневния ред. Възлагане на услуга 

от общ икономически интерес Проект „Патронажна грижа“. Давам думата на 

вносителя за кратко разяснение.“ 

Г-н Пехливанов: „Наистина само с едно изречение. Това е проект, който се 

реализира вече трета поредна година, даже четвърта. Като всяка година имаме по едно 

такова решение, с което кандидатстваме за удължаване на срока. За сега е ефективна 

услугата. Хората са доволни. Не знам дали всички са наясно, но медицинското лице е 

лекар – невролог заедно със санитар и помощници обикалят по отдалечените трудно 

достъпни места и оказват всякакъв вид помощ на хора, които са самотно живеещи, 

възрастни, болни и т.н. Най-голям брой такива хора има естествено на селата Мочуре, 

Поляна – високите села Бреза, Боево , така че за тях е полезна тази услуга. А беше 

изключително полезна и на всички, които бяха под карантина, когато бяха под 

карантина в пика на Пандемията, така че мисля, че тук общински съвет вече 

многократно е вземал отношение положително.“ 

Г-н Малеков: „Благодаря Ви, г-н Кмете за разяснението! Колеги, въпроси и дебат 

по точката? В залата не виждам. Колегите, онлайн? Не виждам. С така направеното 

разяснение да минем в режим на гласуване: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 



  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

Р Е Ш Е Н И Е  № 326 
 

Относно: Възлагане на Услуга от общ икономически интерес по проект 

„Патронажна грижа + в община Рудозем”, по процедура чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-6.002 - 

ПАТРОНАЖНА ГРИЖА + и BG05M9OP001-6.004 - ПАТРОНАЖНА ГРИЖА + - 

Компонент 2. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

34/15.03.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с възможността за 

удължаване с шест месеца предоставянето на услугата по операция „BG05M9OP001-

6.002 - ПАТРОНАЖНА ГРИЖА +”+ и BG05M9OP001-6.004 - ПАТРОНАЖНА ГРИЖА 

+ - Компонент 2 и Решение на ЕК за УОИИ от 20.12.2011 година, 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Общински съвет Рудозем упълномощава Кмета на Община Рудозем да актуализира 

заповед за възлагане /Акт за възлагане/ на услугата „Патронажна грижа за възрастни 

хора и лица с увреждания“, на отдел „Планиране и разработване на проекти“, като 

Услуга от общ икономически интерес, за срок до приключване предоставянето на 

услугата „патронажна грижа” считано от 03.04.2022 г. 

2. Общински съвет Рудозем възлага на Кмета на Община Рудозем да утвърди 

актуализирани Вътрешни правила по предоставяне на услугата от общ икономически 

интерес „Патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания”, съдържащи 

всички необходими реквизити съгласно член 4 от Решението на ЕК за УОИИ. 

3. Услугата „Патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания“ , 

финансирана по Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020 г. 

да се ползва от потребителите без заплащане на такса. 

 

Г-н Малеков: „Със седемнадесет „За“ без „против“ и „въздържали се“ точката се 

приема. Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието!“  

 

С тези думи г-н Малеков закри тридесет и шестото извънредно онлайн заседание. 

 

 

Зам.председател на Об. С: ............П................. 

                                                                                                   /Диан Малеков/ 

 

                                                              

Технически секретар:……П……...                                                                                                

                                         /Даниела Хаджиева/ 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 


